







First Prize Winners at the Schoenfeld International Chamber Music Competition (July 2018)

ULYSSES QUARTET

尤利西斯弦樂四重奏 2

2018 勳菲爾德弦樂比賽(室內樂)冠軍



Premiere Performances of Hong Kong is financially supported by the Art Development Matching Grants Scheme of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region 飛躍演奏香港獲香港特別行政區政府「藝術發展配對資助計劃」的資助

Hotel Sponsor 酒店贊助商



PR Partner 公關合作夥件



Sunday 4pm JC Cube @ Tai Kwun 大館 賽馬會立方 \$400 (Free Seating 不設劃位)

















The Ulysses Quartet (founded in 2015) made its mark with an unusually satisfying afternoon

- The Strad

About ULYSSES QUARTET

Formed in 2015, the Ulysses Quartet has already been collecting major prizes on the competition scene, including first prize at the 2018 Schoenfeld International Chamber Music Competition, the Grand Prize and the Gold Medal in the Senior String Division of the 2016 Fischoff National Chamber Music Competition, First Place in the American Prize, and 2nd Prize of the Osaka International Chamber Music Competition in 2017.

Hailing from Canada, the United States and Taiwan, members have performed in prestigious halls such as Esterházy Palace, Carnegie Hall, and the Taiwan National Concert Hall. Recent season highlights include appearances at the Chamber Music Society of Lincoln Center, La Jolla Music Society SummerFest, and Emilia Romagna Festival.

關於尤利西斯弦樂四重奏

自2015年成立至今,尤利西斯弦樂四重奏已是比賽場上的常勝軍,囊括了2018年勳菲爾德弦樂比賽(室內樂)冠軍、2016年費殊賀夫國際室內樂大賽的弦樂組冠軍及全場大獎、美國大獎賽的冠軍和2017年大阪國際音樂大賽的第二名。

團員分別來自加拿大、美國及台灣,他們曾於不少主要場地演出過,包括奧地利愛斯特哈澤宮、卡奈基音樂廳和台灣國家音樂廳等。最近的重 要演出包括在美國紐約林肯中心的室內樂協會和美國加州拉荷亞夏季音 樂節等。



Programme

Haydn	String Quartet, Op. 33, No. 1
Bartók	String Quartet No. 4

Intermission

Beethoven..... String Quartet No. 8, Op. 59, No. 2

Programme subject to change without notice.

主辦機構保留更改節目的權利

In our 2018-19 Recital Series 演奏系列音樂會





BRITAIN'S GREATEST LIVING PIANIST STEPHEN HOUGH







GOLD MEDAL WINNERS

ISTVÁN VÁRDAI & SUNWOOK KIM
CELLO
PIANO

Premiere Performances of Hong Kong

Sign up for our newsletter 訂閱我們的電子郵件

www.pphk.org

Tickets at URBTIX 門票於城市售票網發售

www.urbtix.hk

21 MAY 2019 TUE





BAROQUE MEETS CONTEMPORARY

JENNIFER PIKE & MAHAN ESFAHANI

3 JUN 2019 MON





SUPERSTAR OF SONG

ANNE SOFIE VON OTTER & BROOKLYN RIDER
GRAMMY-AWARD WINNING MEZZO SOPRANO
TRAILBLAZING STRING QUARTET

Programme Enquires 節目查詢 9545 6851 / info@pphk.org

Credit Card Telephone Booking 信用咭電話購票

2111 5999

Ticketing Enquiries 票務查詢

3761 6661

Mobile Ticketing App 流動購票應用程式 (Android & iPhone /iPad version)

My URBTIX

\$100-\$580

Series Proudly Supported by



Season subscription package*

2018-2019 Recital Series

Buy 4 concerts, save 20% Buy 3 concerts, save 15% Buy 2 concerts, save 10%

Effective 18 Aug onwards. Package not applicable to the "pop-up concert" at Tai Kwun and all D price tickets of our 2018-19 recital series.

樂季優惠套票*

2018-19 演奏系列其他精彩音樂會

訂購四場音樂會可獲八折優惠 訂購三場音樂會可獲八五折優惠 訂購兩場音樂會可獲九折優惠

八月十八日起生效,惟套票優惠不適用於大館演 奏會及 2018-19 演奏系列內所有D類票價門票。